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– Drugim obszarem w zakresie 
moich zadań i kompetencji jest 
doprowadzenie do uchwalenia 
nowego Studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego, które pozwo-
li nam dokończyć procedury 
uchwalania projektowanych 

zmian w miejscowych planach 
zagospodarowania, na które cze-

kają mieszkańcy i przedsiębiorcy 
– mówi Krzysztof Dobrzyniec-

ki, wiceburmistrz Radzy-
mina >> str. 5

– Po raz kolejny 
przeznaczyliśmy 
2 mln złotych na 

realizację Waszych 
pomysłów. Projekty 

WBO to kolorowy 
koszyk twórczych 

idei, inicjatyw obej-
mujących sprawy, 

które najbardziej 
leżą na sercu Miesz-

kańców – mówi 
Elżbieta Radwan, 

burmistrz Wołomina. 
Jednym z projektów 

zrealizowanych  
w ramach WBO jest 
atrakcyjny plac za-

baw w Duczkach
>> str. 3
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– (...) najważniejszym powo-

dem dla którego warto wejść w II 
etap inwestycji Kobyłka Dom jest przeznacze-
nie do działań Stowarzyszenia Qźnia pomiesz-
czeń znajdujących się na parterze OPS od stro-
ny ul. Ks. Marmo, które mogą stanowić dużo 
godniejsze zastępstwo „baraku” znajdującego 
się na tyłach Urzędu Miasta Kobyłka. Będzie to 
pomieszczenie ciepłe, większe od obecnego, bez 
pleśni na ścianach i wilgoci na dodatek z toaletą – 
mówi Edyta Zbieć, burmistrz Kobyłki. >> str. 6
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Dla kogo przewidziano 
ulgę termomodernizacyjną?

O uldze podatkowej na termomodernizację rozmawiamy z Pawłem Żółtkiem – właścicielem biura 
rachunkowego z Kobyłki

– Czy zmiany w podatkach na 
2019 rok dotyczą wyłącznie 
przedsiębiorców?
– Nie, dla obywateli, którzy nie 
prowadzą działalności gospo-
darczej ustawodawca również 
przewidział pewne zmiany.
– Czego one dotyczą?
- Mowa tu o tzw. uldze termomo-
dernizacyjnej.
– To proszę przybliżyć Czytelni-
kom Życia Powiatu na Mazow-
szu na czym dokładnie polega 
ulga termomodernizacyjna.
– Od początku 2019 roku zmienił 
się przepis. Ulga skierowana jest 
do podatników, którzy opłacają 
podatek dochodowy na za-
sadach ogólnych lub 19% 
podatek liniowy, lub 
ryczałt od przychodów 
ewidencjonowanych. 
W praktyce oznacza to, 
że niemal do wszyst-
kich podatników. 
Ulga ta polega na od-
liczeniu od dochodu 
lub od przychodu 
wydatków ponie-
sionych na ter-
momodernizację 
jednorodzinne-
go budynku 
mieszkalne-
go stanowiącego własność lub 
współwłasność podatnika.
– Naszych Czytelników z pew-
nością zainteresuje informacja 
jakie to dokładnie wydatki.
– Wydatki te wymienione są w 
rozporządzeniu wykonawczym do 
ustawy. Są to przede wszystkim 
materiały budowlane wykorzy-

stywane do docieplenia ścian, 
podłóg, sufitów, dachów. Są to 
również piece gazowe, olejowe 
lub na paliwa stałe, spełniające 
stosowne normy emisyjne. Są 
to również materiały budowlane 
wchodzące w skład instalacji 
grzewczej, również kolektory sło-
neczne i ogniwa fotowoltaiczne. 

Dodatkowo stolarka budowlana, 
czyli po prostu okna i drzwi. 
Oprócz wydatków na materiały do 
kosztów można zaliczyć również 
wydatki na usługi wykonania prac 
termomodernizacyjnych.
– A jak należy udokumentować 
poniesienie tych wydatków?
– Wszystkie wydatki, które chcemy 
odliczyć od dochodu (przychodu) 
powinny być udokumentowane 
fakturami VAT wystawionymi 
przez podatników, którzy nie są 
zwolnieni z podatku VAT. Dodam, 

że faktury związane z inwestycją 
termomodernizacyj-

ną podatnicy 
mogą zacząć 
zbierać po-

cząwszy od 1 stycznia 2019 roku. 
– Czy są jakieś kolejne warunki 
skorzystania z ulgi termomoder-
nizacyjnej?
– Tak, maksymalna kwota wy-
datków jaką można odliczyć od 
dochodu (przychodu) wynosi 
53.000 zł i dotyczy ona wydatków 
na wszystkie budynki, których 

podatnik jest właścicielem lub 
współwłaścicielem. Jest jeszcze 
warunek taki, że cała inwestycja 
musi zostać zakończona w cią-
gu trzech kolejnych lat, licząc 
od końca roku podatkowego, 
w którym poniesiono pierwszy 
wydatek.
– A jak technicznie skorzystać z 
ulgi termomodernizacyjnej?
– Po raz pierwszy będzie można 
rozliczyć wydatki na ulgę termo-
modernizacyjną w zeznaniu za 
rok 2019, które podatnik złoży 
w roku 2020. Na dziś warto więc 
zadbać o prawidłowe udokumen-
towanie wydatków, czyli po prostu 
warto zbierać faktury za zakup 
materiałów i usług.

N o w e
obowiązki dla przedsiębiorców

Od 1 stycznia 2018 r. wszyscy podatnicy VAT 
muszą co miesiąc wysyłać do Urzędu Skarbowego JPK_VAT.

Przedsiębiorco! 
Nowy obowiązek dotyczy również Ciebie, 

jeśli jesteś podatnikiem VAT i składasz deklaracje 
VAT-7 lub VAT-7K.

WAŻNE!
Jednolity Plik Kontrolny musi być generowany i przesyłany 

wyłącznie w wersji elektronicznej.

czy Twoja firma jest gotowa na Jpk_VaT?

tel. 22 786 06 11
ul. szeroka 6, 05-230 kobyłka

e-mail: biuro@mojerozliczenia.pl
www.mojerozliczenia.pl

www.facebook.com/mojerozliczenia

Biuro Rachunkowe

Biuro Rachunkowe

Biuro Rachunkowe
Kobyłka ul. Szeroka 6

tel. 22 786 06 11
www.mojerozliczenia.pl

– Od początku 2019 roku zmienił się przepis. 
Ulga skierowana jest do podatników, którzy 
opłacają podatek dochodowy na zasadach 

ogólnych lub 19% podatek liniowy, lub 
ryczałt od przychodów ewidencjonowanych. 

W praktyce oznacza to, że niemal do 
wszystkich podatników. Po raz pierwszy 
będzie można rozliczyć wydatki na ulgę 

termomodernizacyjną w zeznaniu za rok 
2019 – mówi Paweł Żółtek, właściciel 

biura rachunkowego z Kobyłki.

– Czy zmiany w podatkach na 
2019 rok dotyczą wyłącznie 
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prowadzą działalności gospo-
darczej ustawodawca również 
przewidział pewne zmiany.
– Czego one dotyczą?
- Mowa tu o tzw. uldze termomo-
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Oprócz wydatków na materiały do 
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gu trzech kolejnych lat, licząc 
od końca roku podatkowego, 
w którym poniesiono pierwszy 
wydatek.
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– Po raz pierwszy będzie można 
rozliczyć wydatki na ulgę termo
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Ulga skierowana jest do podatników, którzy 
opłacają podatek dochodowy na zasadach 
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ryczałt od przychodów ewidencjonowanych. 

W praktyce oznacza to, że niemal do 
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Warsztaty  
pisania ikon

 698 655 256

Na tablicy ogłoszeń 
oraz w Biuletynie Informacji Publicznej 
Urzędu Miejskiego w Wołominie 
został zamieszczony, na okres 21 dni 
wykaz nieruchomości Gminy Wołomin 
przeznaczonych do dzierżawy, 
stanowiący załącznik do Zarządzenia 
nr 13/2019 Burmistrza Wołomina 
z dnia 11.01.2019 r.
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Jak myślicie, które z określeń 
zawartych w tytule tego felietonu 
najbardziej pasuje do wybranego 
przez Was w ostatnich wyborach 
przedstawiciela samorządu – wójta, 
burmistrza, radnego gminnego bądź 
powiatowego?

Chcę wierzyć, że większość osób, 
które w efekcie wyborów samorzą-
dowych jakie odbyły się pod koniec 
ubiegłego roku, została wybrana do 
pełnienia swoich mandatów przez 
długą, pięcioletnią kadencję, będzie 
faktycznie troszczyła się o to, aby 
mieszkańcom naszych miast, mia-
steczek, wsi i osiedli żyło się coraz 
lepiej.

Chcę wierzyć, że podejmując de-
cyzje, świadomie nie przyczyniają się 
do marnowania dobra wypracowanego 
przez lokalną społeczność.

Chcę wierzyć, że los każdego z nas 
będzie dla nich równie ważny i cenny 
jak ich własny.

Chcę wierzyć, że umieją czytać 
ze zrozumieniem dokumenty nad 
którymi procedują, że wiedzą jak 
ważne jest, aby starali się być na bie-
żąco ze zmieniającym się prawem i 
wchodzącymi w życie coraz to nowymi 
regulacjami.

Chcę w to wszystko wierzyć lecz 
coraz częściej dopadają mnie wąt-
pliwości czy aby to "dobro wspólne" 
jest przez nas wszystkich jednakowo 
rozumiane.

Chcę wierzyć, lecz coraz częściej 
widzę, że część naszych "wybrańców" 
nie do końca rozumie rolę, którą pod-
jęło się odgrywać w tym trwającym 
pięć lat samorządowym spektaklu.

Chcę wierzyć, choć coraz częściej 
odnoszę wrażenie, że niektórym 

zaczynają się mylić role i przybierają 
postawę "nieugiętego polityka" którego 
działalność oceniana jest przez społe-
czeństwo negatywnie.

 Pięć lat to dla samorządu długo i 
krótko zarazem.

To fajny okres na realizację bar-
dziej złożonych zamierzeń, możliwych 
do realizacji w partnerstwie ludzi chcą-
cych zmieniać rzeczywistość. 

Pięć lat przeznaczonych na go-
spodarskie zarządzanie może wiele 

zmienić w dobrym i oczekiwanym 
społecznie kierunku.

Można też przez te pięć lat z 
marsową miną szukać powodów dla 
których "się nie da":

Nie da się zmienić godzin pracy, 
nie da się poprawić warunków byto-
wych tej czy innej grupie społecznej, 
nie da się wybudować kawałka drogi 
czy chodnika. Ale czy faktycznie tak 
jest?

Ktoś mądry kiedyś powiedział: 
- Nie szukaj trudności, znajdź roz-
wiązanie.

Wierzę, że są wśród nas tacy, którzy 
to potrafią.

 Chcę wierzyć, że umieją 
czytać ze zrozumieniem 

dokumenty nad którymi pro-
cedują, że wiedzą jak ważne 

jest, aby starali się być na 
bieżąco ze zmieniającym się 

prawem i wchodzącymi  
w życie coraz to  

nowymi regulacjami.
Chcę w to wszystko wierzyć 
lecz coraz częściej dopadają 

mnie wątpliwości 

Samorządowiec  
= gospodarz,  

polityk czy politykier
Teresa Urbanowska

A ja nic nie dostanę!
Edward M. Urbanowski

Sobotnia konwencja PiS rozpoczęła się od wystąpienia Jarosława Kaczyń-
skiego. Jak zaznaczył prezes PiS, stawką tegorocznej kampanii wyborczej „jest 
Polska, jest przyszłość Polski, przyszłość Polaków”. - Polska dla wszystkich czy 
Polska dla niektórych - to pytanie ma wiele aspektów. Sądzę, że najważniejsze 
z nich są dwa: sprawa równości i sprawa wolności. Czy o tę równość trzeba 
zabiegać i czy wszyscy w Polsce tę równość akceptują? - Nie wszyscy! Ciągle 
trwa zaciekła obrona różnego rodzaju przywilejów, różnych grup, różnych 
kast i dlatego ten problem jest tak ważny i ma oczywiście różne dodatkowe 
jeszcze wymiary, w tym tak istotny wymiar ekonomiczny. Są tacy, którzy chcą 
nam odebrać wolność poglądów, wolność słowa, ba - wolność sumienia, wol-
ność religii, którzy w gruncie rzeczy zapowiadają, że w Polsce, jeśli zwyciężą, 
zniesiona zostanie demokracja, a ogromna część społeczeństwa o poglądach 
innych niż te, które oni głoszą, będzie w gruncie rzeczy wyłączona z czynnej 
polityki. Polacy chcą wolności i równości, 
bo są to wartości głęboko zakorzenione 
w naszej kulturze, kulturze ufundowanej 
na chrześcijaństwie. To są wartości fun-
damentalne dla cywilizacji, która wyrosła 
z chrześcijaństwa, cywilizacji najbardziej 
życzliwej człowiekowi ze wszystkich cywi-
lizacji w dziejach świata. Jeżeli najkrócej 
opisać sens polityki dobrej zmiany, to tym 
sensem jest obrona tego wszystkiego, co 
jest naszym prawem, co wynika z polskiej 
kultury, z polskiej tradycji, ale także z tej 
cywilizacji. Powtarzam: taki był sens i taki 
jest sens dobrej zmiany. Dobrej zmiany, 
którą chcemy kontynuować.
Oto moje pięć propozycji programowych:
• od kwietnia odbudowanie połączeń 
autobusowych; • od maja „trzynastka” dla 
emerytów w postaci najniższej emerytury 
- 1100 zł; • od lipca 500 plus od pierwszego dziecka; • brak podatku PIT dla 
pracowników przed ukończeniem 26. roku życia; • obniżenie kosztów pracy 
przez co najmniej dwukrotne podniesienie kosztów uzyskania przychodu oraz 
obniżenie PIT-u dla wszystkich osób pracujących. Może paść takie pytanie 
„czy dacie radę?”. Damy radę!

Co na to ekspert?
Dr Sławomir Kuźmar, adiunkt w Katedrze Makroekonomii i Badań nad 

Rozwojem Uniwersytetu Ekonomicznego w Poznaniu: - W Polsce mamy jeden 
z największych klinów podatkowych, czyli kosztów pracy. Dlatego uważam, że 
w przypadku osób zaczynających pracę to może być argument do ogranicze-
nia szarej strefy, bo bardzo często ci najmłodsi decydują się na nieformalne 
stosunki pracy. Likwidacja PIT dla najmłodszych pracowników, jako jeden  
z wielu czynników, może ograniczyć skłonność młodych Polaków do wyjazdów 
za granicę w poszukiwaniu pracy. Rozszerzenie programu „500 plus” i tzw. 
trzynastka dla emerytów poprawi konsumpcję wewnętrzną i wpłynie to na 
funkcjonowanie gospodarki przynajmniej w perspektywie roku czy dwóch. Jed-
nak później ten pozytywny efekt będzie słabł. W obecnej sytuacji, kiedy mamy 
bardzo wysoką stopę wzrostu gospodarczego, to nie jest bardzo obciążające, ale 
w perspektywie kilku lat może się okazać, że te programy będą zbyt kosztowne 
dla naszej gospodarki. Program ten ma kosztować 30-40 mld zł.!

Wiem tylko jedno, ja z tego „programu” nic nie będę miał! Lecz czy to jest 
powód do smutku? Nie sądzę!

Rusza kolejna edycja Wołomińskiego  
Budżetu Obywatelskiego

Ząbkowski III Bal Charytatywny

Od środy 27 lutego można zgłaszać projekty do Wołomińskiego Budżetu Obywatelskiego (WBO), 
które zostaną zrealizowane w 2020 roku. Nabór projektów potrwa do 1 kwietnia br włącznie, 
a do rozdysponowania jest dwa miliony złotych. Na projekty zgłoszone przez pomysłodawców 
głos oddaje około 8 000 mieszkańców. Jak będzie tym razem?

W sobotę, 16 lutego, w hotelu Mansor w Ząbkach, odbył się III Bal Charytatywny zorganizowany przez Miej-
skie Centrum Sportu w Ząbkach Sp. z o.o. pod patronatem burmistrz miasta Małgorzaty Zyśk. Tradycyjnie 
już dochody z balu zostaną przekazane na rzecz podopiecznych ząbkowskich świetlic środowiskowych.

Wołomin przed kilkoma laty, 
rozpoczynając realizację Wołomiń-
skiego Budżetu Obywatelskiego 
(WBO) Wołomin był jednym z 
niewielu miast w Polsce, które zde-
cydowały się na realizację takiego 
projektu a z pewnością był pierw-
szym w powiecie wołomińskim.

Dziś, choć jest to coraz popu-
larniejsza forma na partycypację 
społeczną, to nadal nie wszystkie 
gminy przystępują do realizacji tego 
rodzaju projektów.

WBO w Wołominie z pewnością 
się przyjął.

Wystartowała już nowa edycja 
WBO 2020 i jak informują wła-
dze Wołomina rozpoczęła się też 
realizacja zwycięskich projektów 
WBO 2019.

Odbyło się pierwsze spotkanie 
w ramach „Czwartkowych spotkań 
ze znanymi osobami“ organizowa-
ne dla słuchaczy WUTW, za chwilę 
ruszą „Sławkowy klub juniora“ 
i „Sławkowy klub seniora“ oraz 
„Podwieczorki muzyczne w Fun-
dacji Oda“. Efekty wszystkich re-
alizacji – czyli 33 projektów – będą 
widoczne do końca roku. - Już nie 
możemy się doczekać tych wyda-
rzeń – mówi jeden z inicjatorów.

Wołomiński Budżet obywatel-
ski to inicjatywa, która cieszy się 
niesłabnącym zainteresowaniem. 

Z roku na rok rośnie liczba zgła-
szanych pomysłów, coraz więcej 
mieszkańców bierze czynny udział 
w głosowaniu i decyduje na co 
zostaną przeznaczone pieniądze 
zarezerwowane na WBO. Od 2017 
roku głosowanie odbywa się także 
elektronicznie, a głos mogą oddać 
również osoby, które ukończyły 
16 lat.

Budżet obywatelski jest do-
skonałym barometrem potrzeb 
lokalnej społeczności. - Każdy z 
nas jest inny i ma inne oczekiwania, 
stąd tak różnorodny zakres realizo-

wanych projektów. Pamiętajmy o 
tym, że coś co nam może wydawać 
się niepotrzebne, dla kogoś może 
być bardzo ważne. I to mieszkańcy 
i tylko mieszkańcy swoimi głosami 
wybierają projekty, które zostaną 
zrealizowane w ramach WBO w 
kolejnym roku budżetowym – wyja-
śnia Łukasz Marek, wiceburmistrz 
Wołomina.

– Po raz kolejny przeznaczy-
liśmy 2 mln złotych na realizację 
Waszych pomysłów. Projekty WBO 
to kolorowy koszyk twórczych idei, 
inicjatyw obejmujących sprawy, 

które najbardziej leżą na sercu 
Mieszkańców. Realizacja projektów 
WBO to nie tylko twarde projekty 
inwestycyjne, ale też spotkania 
z ciekawymi ludźmi, integracja 
mieszkańców, pomysły na upięk-
szanie miasta. Krótko mówiąc, 
Wołomiński Budżet Obywatelski to 
bijące serce działań skierowanych 
od Was – i dla Was. Któż lepiej niż 
mieszkańcy zna potrzeby najbliż-
szych środowisk? Każdy złożony w 
ramach WBO wniosek to cegiełka, 
z której wspólnie budujemy naszą 
gminę.

Inicjatywy mieszkańców to 
mądre, inspirujące pomysły, które 
z każdym złożonym wnioskiem 
dodają mi sił i utwierdzają w prze-
konaniu, że gmina Wołomin to 
gmina pozytywnych ludzi pełnych 
pomysłów i pasji do działania. 
WBO to most współpracy władz i 
mieszkańców - a mosty łączą, a nie 
dzielą! Zaangażujmy się razem w 
to wielkie dzieło. Kochani, czekamy 
na Wasze pomysły – mówi Elżbieta 
Radwan Burmistrz Wołomina.

Regulamin WBO wraz z formu-
larzem zgłoszeniowym projektu są 
dostępne na stronie internetowej 
wolomin.org/budzet-obywatelski 
lub w Wydziale Planowania Rozwo-
ju i Rewitalizacji Urzędu Miejskie-
go w Wołominie w pokoju 210.

Podczas balu licytowano przedmio-
ty wykonane przez dzieci ze świetlic 
środowiskowych, a także podarowane 
przez księgarnię „Orla” w Ząbkach, 
Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kana-
lizacji w Ząbkach, fotografa Bogdana 
Śladowskiego i tradycyjnie burmistrz 
miasta. W trakcie balu poznaliśmy 
także cztery ząbkowskie firmy nomi-
nowane do tytułu Ambasadora Ząbek 
2018 wytypowane przez mieszkańców, 
nominowane przez Kapitułę, cieszące 
się uznaniem i rozpoznawalnością.

Bal rozpoczął się pokazem tanecz-
nym Julii Krupy i Bartosza Brodackiego, 
mieszkańców miasta ze studia tańca 
WOLF, następnie zaprezentowała się 
Orkiestra Dęta Miasta Ząbki pod ba-

tutą Barbary Hijewskiej. Zaraz potem 
na scenie pojawiła się konferansjerka 
Ewa Tułacz witając przybyłych gości:  
Piotra Uścińskiego – posła na Sejm RP, 
Roberta Perkowskiego – przewodni-
czącego Rady Powiatu Wołomińskiego, 
Dariusza Korzenia – komendanta Poli-
cji w Ząbkach, mecenasów wydarzenia: 
Mariusza Ryciaka – prezesa Miejskiego 
Centrum Sportu w Ząbkach i Janusza 
Czarnogórskiego – prezesa Przedsię-
biorstwa Wodociągów i Kanalizacji w 
Ząbkach, a także gospodarzy miasta 
Małgorzatę Zyśk – burmistrz Ząbek  
i Wojciecha Guta – zastępcę bur-
mistrza, a także przedstawicieli no-
minowanych firm oraz wszystkich 
uczestników balu.

Część oficjalną balu rozpoczęła bur-
mistrz Małgorzata Zyśk, która przybliżyła 
wszystkim ideę jego organizacji. Na scenę 
został zaproszony także Robert Perkow-
ski, który z rąk burmistrz Małgorzaty 
Zyśk i zastępcy burmistrza Wojciecha 
Guta otrzymał statuetkę „Przyjaciel 

podopiecznych ząbkowskich świetlic 
środowiskowych” za zainicjowanie akcji 
w mieście. Następnie rozpoczęła się cere-
monia wręczania statuetek Ambasadorom 
Ząbek 2018, którymi zostali: • Hurtownia 
REAL Janusz Krajewski, nagrodę odebrał 
Janusz Krajewski właściciel hurtowni 
wraz z małżonką, • Firma FAIR PLAY 
PLUS Marek Krzemieniewski, nagrodę 
odebrał Marek Krzemieniewski prezesa 
zarządu, • Drukarnia Benedysiuk, na-
grodę odebrał Sebastian Benedysiuk , • 
Praska Giełda Spożywcza S.A., nagrodę 
odebrała Agnieszka Mostowska, w imie-
niu prezesa zarządu.

Najważniejszym punktem balu były 
licytacje. Zanim się jednak rozpoczęły 
wcześniej odbyła się projekcja filmu 
ukazująca pracę i osiągnięcia świetlic 
środowiskowych.

Na aukcyjnym stole znalazło się trzy-
dzieści przedmiotów, wśród nich m.in. 
obrazy malowane na jedwabiu, ozdabiane 
metodą decoupage , drewniane cudeńka 
– pudełeczko na karteczki, szkatułka 
na różnorodności czy też pudełko na 
chusteczki, pióro burmistrz, fotografie 
wykonane przez Bogdana Śladowskiego, 
zestaw karafka i sześć szklanek z logo 
ząbkowskiej wody „Drewniczanka” oraz 
obraz ufundowany przez księgarnię Orla. 
Łącznie za przedmioty z aukcji zebrano 
kwotę 12 750 zł.

Niezależnie od licytacji przez cały 
czas trwania balu na eksponowanym 
miejscu stała specjalna urna, do której 
można było wrzucać dodatkowe środki 
wspierające cel uroczystości honorowane 
cegiełką, które wręczała hostessa.

Podczas balu wystąpili: Stevie Won-
der, Mariusz Totoszko oraz Spiccato 
Quartet.

Podczas III edycji  Balu Charytatyw-
nego zebrano 24 450  złotych. Na tę kwotę 
składały się: 12 750 zł z licytacji, 9 600 zł z 

biletów oraz 2 100 zł z cegiełek.
Zebrane środki zostaną 

podzielone na dwie świetlice 
środowiskowe, z których każ-
da otrzymała czek na kwotę 
12 225 zł. Wręczenie cze-
ków kierownikom świetlic: 
Elżbiecie Klimkiewicz 
„Harcówka” i Justynie 
Fijałkowskiej „Schowek” 
odbędzie w później-
szym terminie.

Harmonogram WBO 2020 przedstawia się następująco:
• od 27 lutego do 1 kwietnia 2019 r. –zgłaszanie projektów przez mieszkańców
• od 2 kwietnia do 7 maja 2019 r. – ocena formalna i merytoryczna zgłaszanych projektów
• 8 maja 2019 r. – ogłoszenie listy projektów poddanych ocenie merytorycznej wraz z jej wynikiem
• do 23 maja 2019 r. – możliwość wycofania projektu przez Projektodawcę
• do 24 maja 2019 r. – ogłoszenie listy Projektów poddanych pod głosowanie
• od 27 maja do 1 lipca 2019 r. – głosowanie i działania promocyjne
• do 10 września 2019 r. – ogłoszenie wyników głosowania (listy rankingowej)
• do 20 września 2019 r. – ogłoszenie listy projektów rekomendowanych do realizacji w 2020 roku

– Po raz kolejny przezna-
czyliśmy 2 mln złotych 
na realizację Waszych 
pomysłów. Projekty WBO to 
kolorowy koszyk twórczych 
idei, inicjatyw obejmujących 
sprawy, które najbardziej 
leżą na sercu Mieszkań-
ców. Realizacja projektów 
WBO to nie tylko twarde 
projekty inwestycyjne – 
mówi Elżbieta Radwan, 
burmistrz Wołomina. 

Podczas III edycji  Balu Charytatywnego zebrano 24 450  złotych na rzecz ząbkowskich świetlic środowiskowych. 

Część oficjalną balu rozpoczęła burmistrz Małgorzata 
Zyśk, która przybliżył wszystkim ideę jego organizacji. Na 
scenę został zaproszony także Robert Perkowski, który 
z rąk Małgorzaty Zyśk i zastępcy burmistrza Wojciecha 
Guta odebrał statuetkę „Przyjaciel podopiecznych ząbkow-
skich świetlic środowiskowych” za zainicjowanie akcji w 
mieście. Podczas tegorocznej edycji balu Ambasadorami 
Ząbek 2018 zostali: Hurtownia REAL Janusz Krajewski, 
firma FAIR PLAY PLUS Marek Krzemieniewski, Drukarnia 
Benedysiuk i Praska Giełda Spożywcza S.A.

tutą Barbary Hijewskiej. Zaraz potem 
na scenie pojawiła się konferansjerka 
Ewa Tułacz witając przybyłych gości:  
Piotra Uścińskiego – posła na Sejm RP, 
Roberta Perkowskiego – przewodni-
czącego Rady Powiatu Wołomińskiego, 
Dariusza Korzenia – komendanta Poli-
cji w Ząbkach, mecenasów wydarzenia: 
Mariusza Ryciaka – prezesa Miejskiego 
Centrum Sportu w Ząbkach i Janusza 
Czarnogórskiego – prezesa Przedsię-
biorstwa Wodociągów i Kanalizacji w 
Ząbkach, a także gospodarzy miasta 
Małgorzatę Zyśk – burmistrz Ząbek 
i Wojciecha Guta – zastępcę bur-
mistrza, a także przedstawicieli no-
minowanych firm oraz wszystkich 
uczestników balu.

Część oficjalną balu rozpoczęła bur
mistrz Małgorzata Zyśk, która przybliżyła 
wszystkim ideę jego organizacji. Na scenę 
został zaproszony także Robert Perkow-został zaproszony także Robert Perkow-został zaproszony także Robert Perkow
ski, który z rąk burmistrz Małgorzaty 
Zyśk i zastępcy burmistrza Wojciecha 
Guta otrzymał statuetkę „Przyjaciel 

– pudełeczko na karteczki, szkatułka 
na różnorodności czy też pudełko na 
chusteczki, pióro burmistrz, fotografie 
wykonane przez Bogdana Śladowskiego, 
chusteczki, pióro burmistrz, fotografie 
wykonane przez Bogdana Śladowskiego, 
chusteczki, pióro burmistrz, fotografie 

zestaw karafka i sześć szklanek z logo 
ząbkowskiej wody „Drewniczanka” oraz 
obraz ufundowany przez księgarnię Orla. 
Łącznie za przedmioty z aukcji zebrano 
kwotę 12 750 zł.

Niezależnie od licytacji przez cały 
czas trwania balu na eksponowanym 
miejscu stała specjalna urna, do której 
można było wrzucać dodatkowe środki 
wspierające cel uroczystości honorowane 
cegiełką, które wręczała hostessa.

Podczas balu wystąpili: Stevie Won
der, Mariusz Totoszko oraz Spiccato 
Quartet.

Podczas III edycji  Balu Charytatyw
nego zebrano 24 450  złotych. Na tę kwotę 
składały się: 12 750 zł z licytacji, 9 600 zł z 

biletów oraz 2 100 zł z cegiełek.
Zebrane środki zostaną 

podzielone na dwie świetlice 
środowiskowe, z których każ
da otrzymała czek na kwotę 
12 225 zł. Wręczenie cze
ków kierownikom świetlic: 
Elżbiecie Klimkiewicz 
„Harcówka” i Justynie 
Fijałkowskiej „Schowek” 
odbędzie w później
szym terminie.

Część oficjalną balu rozpoczęła burmistrz Małgorzata 
Zyśk, która przybliżył wszystkim ideę jego organizacji. Na 
scenę został zaproszony także Robert Perkowski, który 
z rąk Małgorzaty Zyśk i zastępcy burmistrza Wojciecha 
Guta odebrał statuetkę „Przyjaciel podopiecznych ząbkow-Guta odebrał statuetkę „Przyjaciel podopiecznych ząbkow-Guta odebrał statuetkę „Przyjaciel podopiecznych ząbkow
skich świetlic środowiskowych” za zainicjowanie akcji w 
mieście. Podczas tegorocznej edycji balu Ambasadorami 
Ząbek 2018 zostali: Hurtownia REAL Janusz Krajewski, 
firma FAIR PLAY PLUS Marek Krzemieniewski, Drukarnia 
Benedysiuk i Praska Giełda Spożywcza S.A.

– (...) W obecnej 
sytuacji, kiedy mamy 
bardzo wysoką stopę 

wzrostu gospodarczego, 
to nie jest bardzo obcią-

żające, ale w perspek-
tywie kilku lat może się 
okazać, że te programy 

będą zbyt kosztowne 
dla naszej gospodarki 

– ocenia propozycje pro-
gramowe PiS,  

dr Sławomir Kuźmar, 
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 Podczas Mszy Świętej w Ko-
ściele Przemienienia Pańskiego  
w Tłuszczu pary odnowiły przy-
sięgę małżeńską i wysłuchały 
kazania wygłoszonego przez Jego 
Ekscelencję Biskupa Pomocni-

czego Marka Solarczyka, który 
powiedział, że „dzisiejszy dzień 
pozwala w podziękowaniu popa-
trzeć na to co było i z nadzieją na 
to co będzie”. Każda z par otrzy-
mała od Jego Ekscelencję Biskupa 
Pomocniczego Marka Solarczy-
ka pamiątkowy list gratulacyjny  
z życzeniami. W imieniu wszyst-
kich jubilatów Państwo Stanisława  
i Stanisław Kielakowie podzię-
kowali księdzu biskupowi oraz 
kapłanom z parafii Przemienienia 
Pańskiego- proboszczowi Dariu-
szowi Skwarskiemu i wikariuszowi 
Pawłowi Cudnemu za Eucharystię 
oraz wygłoszenie Słowa Bożego. 
Oprawę muzyczną Eucharystii 
zapewnił chór męski „Cantate-
Deo”. Dalsza część uroczystości 
odbyła się w Szkole Podstawowej 
im. Jana Pawła II w Tłuszczu,  
do której udali się Jubilaci wraz 

z towarzyszącą rodziną, probosz-
czem Dariuszem Skwarskim, 
władzami miasta w osobach 
Burmistrza Pawła Bednarczyka, 
Przewodniczącego Rady Miej-
skiej Krzysztofa Gajcego, Za-
stępcy Burmistrza Waldemara 
Banaszka oraz Kierownika Urzę-
du Stanu Cywilnego Romual-

da Zacharskiego. Dyrektor 
Centrum Kultury Sportu  

i Rekreacji Wioleta Kur 
przywitała zgromadzo-
nych gości na uro-
czystości, po czym 
Burmistrz Tłuszcza 
skierował do Jubila-
tów przemówienie, 
życząc im zdrowia, 

dzięki któremu będą mogli prze-
żyć jeszcze wiele wspaniałych chwil  
w gronie najbliższych. Następnie 
jako symboliczny dowód uznania 
dla trwałości związku małżeń-
skiego, a także wartości życia 
rodzinnego, Burmistrz Tłuszcza 
Paweł Bednarczyk odznaczył pary 
Medalem „Za Długoletnie Pożycie 
Małżeńskie” nadanym przez Pre-
zydenta Rzeczypospolitej Polskiej 
Andrzeja Dudę. Odznaczenie na-
daje się tym parom małżeńskim, 
które przeżyły w jednym, zgodnym  
i trwałym związku małżeńskim co 
najmniej 50 lat.

Burmistrz 
Tłuszcza 

Paweł Bednar-
czyk odznaczył 

pary obchodzące 
Złote i Diamentowe 
Gody Medalem „Za 
Długoletnie Pożycie 

Małżeńskie” nadanym 
przez Prezydenta Rze-
czypospolitej Polskiej 

Andrzeja Dudę. 
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23 lutego 2019r. w Gminie Tłuszcz odbył się 
jubileusz Złotych oraz Diamentowych Godów. 
W 2018 roku minęło 50 lat odkąd 35 par obcho-
dziło 50-tą rocznicę ślubu i 60 lat odkąd 7 par 
powiedziało sobie sakramentalne „tak”.  

Jubileusz Złotych  
i Diamentowych Godów 
w Gminie Tłuszcz 

w
 trw

ałym
 zw

iązku

– Próbowałam umówić się z oboj-
giem Państwa na rozmowę od 
kilku tygodni. Ostatecznie zapro-
ponowaliście Państwo, wspólne 
spotkanie... Ponieważ w niedaw-
nych wyborach samorządowych 
byliście konkurentami do stano-
wiska burmistrza Kobyłki ciekawi 
mnie, czy łatwo było Państwu 
zakopać „topór wojenny”, który 
jest nieodłącznym elementem 
tego rodzaju rywalizacji?
Kamil Kowaleczko (K.K.): - Nie 
zgodzę się z panią, że między nami 
był „topór wojenny”. To nie była 
walka między nami jako osobami 
kandydującymi a bardziej walka 
na propozycje, chęć zmiany i na to, 
kto lepiej te zmiany przeprowadzi. 
Ja podczas kampanii wyborczej 
mówiłem, że moim hasłem będzie 
„wspólnie dla Kobyłki”. Chcę dzia-
łać dla miasta i dla mieszkańców. 
Nie kandydowałem po to, żeby 
być burmistrzem, tylko po to, żeby 
mieć wpływ na to, jak to miasto 
będzie wyglądało, jak będzie funk-
cjonowało. Spotkaliśmy się z Panią 
Burmistrz zaraz po wyborach i 
umówiliśmy się, że możemy różnić 
się w wielu kwestiach, ale musimy 
szeroko o tym rozmawiać i docho-
dzić do jakiegoś porozumienia po 
to, aby nie żyć w konflikcie przez 
całą kadencję, tak jak przykładowo 
miało to miejsce w Wołominie. Jesz-
cze w trakcie kampanii wyborczej 
założyłem sobie, że mieszkańcy nie 
powinni słuchać awantur, bo na tym 
ucierpią przede wszystkim sami 
mieszkańcy i całe miasto. Chcemy, 
żeby miasto się rozwijało, chcemy 
zmian. Wiem też, że Pani Burmistrz 
również kandydowała dlatego, że 
chce tych zmian dla miasta i dobra 
jego mieszkańców.
– Pani Burmistrz, a jak układa się 
współpraca z pozostałą częścią 
radnych, bo z tego co widzimy, 
łatwo chyba nie jest?
Edyta Zbieć (E.Z.): – Skłama-
łabym, gdybym powiedziała, że 
jest świetnie. Jest różnie. Tak, jak 
w stosunkach międzyludzkich w 
jakiejkolwiek grupie. Z jednymi 
układa się dobrze z innymi jest 
trudno. Rysują się już jakieś indy-
widualności, które grają bardziej na 
siebie. Są w grupie naszych radnych 
również prawdziwi społecznicy. 
Mam tylko nadzieję, że rzeczy-
wiście, wszystkim nam zależy na 
tym, żeby Kobyłka się rozwijała w 
dobrym kierunku. I tak, jak powie-
dział pan przewodniczący – miesz-
kańcy nie powinni widzieć naszych 
konfliktów. Mieszkańcy powinni 
widzieć efekt naszej pracy. Powin-
niśmy więcej rozmawiać. Wiem, że 
powinnam więcej czasu poświęcić 
radnym, na rozmowę i wyjaśnienia. 
Ale proszę też zrozumieć moje 
położenie. Jestem burmistrzem 
dopiero od trzech miesięcy. A pracy 
jest bardzo dużo.

– Ale na wstępie zrezygnowała 
Pani z II zastępcy. Dlaczego?
E.Z.: – Lubię brać sprawy w swoje 
ręce, może dlatego, że jestem ko-
bietą. Kobiety lubią mieć wpływ na 
wszystko, co się wokół nich dzieje. 
Wzięłam na siebie inwestycje i inne 
cięższe tematy i tak naprawdę, na 
chwilę obecną nie czuję, żeby był 
mi potrzebny II wiceburmistrz.
– Jest Pan młodym człowiekiem i 
samorządowcem. Czy miasto ma 
wystarczającą ofertę dla ludzi 
młodych w Pana wieku, ale też 
dla nieco młodszych?

K.K.: – Mam wizję Kobyłki jako 
miasta, które jest nie tylko sypialnią 
dla Warszawy, gdzie tylko wracamy 
i spotykamy się z rodziną, jemy 
kolację i idziemy spać ewentualnie 
idziemy gdzieś na spacer – choć i tu 
nie mamy zbyt wielu miejsc do ak-
tywności fizycznej. Były w przeszło-
ści propozycje zagospodarowania 
Placu 15 sierpnia. Chciałbym, żeby 
to było takie z prawdziwego zdarze-
nia centrum naszego miasta, żeby 
były tam lokale gastronomiczne, 
miejsca wypoczynku, place zabaw. 
Wydaje mi się, że powinniśmy wró-
cić do koncepcji tego, jak to nasze 
centrum miałoby wyglądać, abyśmy 
mieli miejsce do spotkań.
– Pani Burmistrz wspominała 
ostatnio na jednym z forów spo-
łecznościowych o tężni...

E.Z.: – To nie jest tak, że na pewno 
powstanie tam tężnia. To jedna z 
możliwych propozycji i jeśli udałoby 
się ją zrealizować, to byłoby to coś 
zupełnie innego niż znajduje się w 
najbliższych okolicach. Wiem, że 
Wołomin również ma w planach 
budowę tężni. Pan przewodni-
czący wspomniał o zagospodaro-
waniu tego placu. Z dostępnych 
dokumentów przygotowanych w 
poprzedniej kadencji są cztery 
opracowania – koncepcyjne, ale na 
chwilę obecną zbyt kosztowne do 
realizacji. Na najbliższej sesji będę 

chciała prosić radnych o przezna-
czenie jakiejś kwoty pieniędzy na 
opracowanie koncepcji takiego 
miejsca.
K.K.: – Jestem zwolennikiem 
jednak odważniejszych rozwiązań. 
Takich, które wyprowadziłyby ruch 
drogowy poza Bazyliką. Koncepcja 
o której wspomina Pani Burmistrz 
jest innowacyjna, ale chyba warto 
się nad tym zastanowić.
E.Z.: – Przeze mnie przemawia 
pragmatyzm. Wiem, że na mniejsze 
działania łatwiej będzie pozyskać 
środki a od czegoś zacząć.
– A co będzie dla młodych?
K.K.: – Chciałbym, aby w Kobyłce 
odbywały się dyskusje młodych. 
Marzy się nawet coś na kształt De-
baty Oxfordzkiej – ale musiałoby to 
objąć zasięgiem cały powiat woło-

miński. Chciałbym, żeby w Kobyłce 
było koło filmowe, żeby można 
było się spotykać i tak faktycznie 
merytorycznie rozmawiać. Dla 
młodych – ale tych troszkę młod-
szych ode mnie – chciałbym, aby 
w Kobyłce powstała Młodzieżowa 
Rada Miasta. Obecnie negatywnie 
przedstawiana jest polityka jak też 
politycy. Chociaż uważam, że w 
samorządzie jednak nie powinno 
być polityki. Powinniśmy się za-
stanowić?
– Kobyłce w ciągu ostatnich 
kilku lat, przybyło wielu nowych 

mieszkańców. W ślad za zwięk-
szoną ilością mieszkańców nie 
nadążono z infrastrukturą. Macie 
dużo problemów wynikających 
z tego tytułu. Macie za mało 
miejsc w szkołach, problemy z 
wiecznie wylewającymi pom-
powniami, jeśli do tego dołoży-
my nierozwiązany temat spółki 
Kobyłka Dom, czy utworzonej 
pod koniec poprzedniej kadencji 
Spółki Komunalnej, wybór loka-
lizacji pod nową szkołę, widać, 
jak wiele decyzji przed radą i 
burmistrzem...
E.Z.: – Jeśli chodzi o szkołę to ja 
widzę tylko jedną lokalizację – na 
Maciołkach – ponad hektar po-
wierzchni. Mała działka, ale gminna 
i przeznaczona w MPZ pod funkcję 
oświatową. Jest też działka na Turo-
wie – dużo mniejsza bo tylko 6 000 
m2. Tam też byłaby fajna lokalizacja 
na szkołę – docelowo drugą, ale 
tam trzeba dokupić terenu i to tak 
około hektar.
K.K.: – Też, ze względów lokali-
zacyjnych jestem za wskazanymi 
miejscami. Lokalizacja przy Napo-
leona nie rozwiązuje kwestii rów-
nomiernego rozłożenia obiektów 
oświatowych na terenie naszego 
miasta. Chciałbym, żeby został 
powołany zespół, składający się z 
radnych, pracowników oświaty, ale 
chciałbym, abyśmy przeznaczyli 
pulę środków na ekspertów, któ-
rzy przeanalizują wszystkie trzy 
czy może nawet cztery warianty 
lokalizacji nowej szkoły. Będziemy 
chcieli wspólnie z mieszkańcami, w 
oparciu o analizy ekspertów podjąć 
tę decyzję.

Na pełny zapis rozmowy,  
w trakcie której poruszono znacz-

nie więcej tematów zapraszamy  
na www.zyciepw.pl

– Przeze mnie przemawia prag-
matyzm. Wiem, że na mniejsze 
działania łatwiej będzie pozyskać 
środki a od czegoś zacząć. (...) 
Wiem, że powinnam więcej 
czasu poświęcić radnym, na roz-
mowę i wyjaśnienia. Ale proszę 
też zrozumieć moje położenie. 
Jestem burmistrzem  
dopiero od trzech miesięcy.  
A pracy jest bardzo dużo – mówi 
Edyta Zbieć, burmistrz Kobyłki.

– Jestem zwolennikiem odważ-
niejszych rozwiązań. Takich, któ-
re wyprowadziłyby ruch drogowy 
poza Bazyliką. Koncepcja o któ-

rej wspomina Pani Burmistrz jest 
innowacyjna, ale chyba warto się 
nad tym jeszcze zastanowić. (...) 
Mam wizję Kobyłki jako miasta, 

które jest nie tylko sypialnią 
dla Warszawy – mówi Kamil 

Kowaleczko, przewodniczący 
kobyłkowskiej rady.

Kobyłka przed  
ważnymi decyzjami

O wspólnej pracy dla miasta, trudnych decyzjach stojących przed obecną kadencją 
z Edytą Zbieć, burmistrz Kobyłki oraz z Kamilem Kowaleczko, przewodniczącym 
kobyłkowskiej rady, rozmawia Teresa Urbanowska

Szczytnym celem balu było 
zebranie środków na długo 
wyczekiwane inwestycje w 
Hospicjum Opatrzności Bożej 
w Wołominie.

Tegoroczny bal był dwu-
dziestym trzecim organizowa-
nym przez Wołomiński Klub 
Biznesu i za każdym razem 
wspierał społeczność czy in-
stytucję działającą na rzecz 
poprawy życia mieszkańców 
powiatu wołomińskiego mię-
dzy in-

nymi kilka lat temu przekazał 
nowy ambulans na potrzeby 
naszego szpitala powiatowego  
czy wyposażył obserwatorium 
astronomiczne służące głów-
nie dla młodzieży z naszego 
powiatu.

23 Bal Dobroczynny 
Środowisk Gospodarczych  
w hotelu „U Pietrzaków”  
w Zielonce przy pięknej opra-
wie otworzył Przewodniczący 
Komitetu Organizacyjnego 
– Mieczysław Maciążek oraz 
Prezes Wołomińskiego Klubu 
Biznesu – Jan Myszk. Po krót-

kim wstępie głos zabrał Dyrek-
tor Hospicjum – ks. Dariusz 
Czupryński, który przedstawił 
historię Hospicjum jak i obec-
ne realia. Ks Dariusz Czupryń-
ski dziękując uczestnikom za 
przybycie i za zwrócenie uwagi 
na potrzeby drugiego człowie-
ka podzielił się z uczestnikami 
Balu swoim marzeniem, aby 
z 26 łóżek jakie obecnie Ho-
spicjum posiada móc w naj-
bliższym czasie przygotować 

całą infra-
strukturę tak aby powiększyć 
je o 10 łóżek. 

Po części oficjalnej uczest-
nicy balu udali się na wy-
kwintny poczęstunek oraz 
rozpoczęli zabawę tanecz-
ną o której oprawę zadbała 
WARSAW MOTOWN OR-
CHESTRA. W trakcie balu 
goście uczestniczyli w prze-
prowadzonej aukcji antyków  
i dzieł sztuki, z której dochód  
w całości przeznaczony został 
na wsparcie Hospicjum. Zaba-
wa trwała do białego rana.

biznes w
spiera H

ospicjum

23 Bal Dobroczynny Środowisk  
Gospodarczych otworzyli  

Mieczysław Maciążek i Jan Myszk.  

W ubiegłą sobotę (23 lutego) w Zielonce odbył 
się Bal Dobroczynny Środowisk Gospodarczych 
Powiatu Wołomińskiego organizowany przez 
Wołomiński Klub Biznesu, którego hasłem prze-
wodnim było „Moja i Twoja Nadzieja”.  

23 Bal Dobroczynny  
Środowisk Gospodarczych

OSIEDLE PROMIENNA III 
W MARKACH

Mieszkania z dużymi balkonami, 
ogródkami i tarasami 
już od 5 200 zł/m2

BIURO SPRZEDAŻY MIESZKAŃ UL. PROMIENNA 33B/2 05-270 MARKI tel. 532 851 110
www.mazoviadevelopment.pl

Logo Mazovia Development

W sprzedaży również 
lokale usługowe!



Biuro reklamy tel. 22-787-77-83, 22-787-29-11, e-mail: handlowcy@logos.home.pl www.zyciepw.pl

5więcej wiadomości na www.zyciepw.pl powiat

OGŁOSZENIA 
DROBNE

Praca - Zatrudnię
Zatrudnię na sezon 2019 kelnerów do 
obsługi imprez - okolice Zalewu Ze-
grzyńskiego. CV proszę wysyłać na adres: 
aneta@biotontour.pl tel. 604 93 25 37 . 
Szukam osób do pracy w firmie sprzą-
tającej, Warszawa i okolice, tel. 605 650 
207, 691 740 862

Szukam od kwietnia  
w Ząbkach odpowiedzialnej pani 
z doświadczeniem do opieki nad 

14-miesięcznym dzieckiem  
w wymiarze godz. 80-100  

miesięcznie, tel. 516 142 440
Zatrudnię panią do kuchni, zakwate-
rowanie, praca w okolicach Warszawy,  
tel. 660 795 386
Zatrudnię pracownika fizycznego, 
dam zakwaterowanie, praca w okolicach 
Warszawy,  tel. 660 795 386
Budownictwo - Usługi

Docieplanie budynków, szybko, 
tanio, solidnie. tel. 502 053 214

Usługi - Różne   
Transport/Przeprowadzki

tel. 500 349 713

Naprawa pralek 509 243 566 
Wołomin ul. Peronowa 6A

Korepetycje: rosyjski, szwedzki, angiel-
ski tel. 500 349 713

Rowery dziecięce znajdują 
pod wiaduktem trasy S8, przed 
Urzędem Miasta Marki, na 
rogach Piłsudskiego i Wspólnej 
oraz Piłsudskiego i Legionowej, 
a także przy pętli autobusowej 
na ul. Legionowej.

Marecki Rower Miejski 
jest całkowicie kompatybil-
ny z Veturilo, co oznacza, 
że wypożyczony w Mar-
kach rower można zwrócić  
w Warszawie i odwrotnie. 
Oba systemy mają ten 
sam, zakładający bezpłat-
ne 20 minut każdego 
wypożyczenia, cennik. 
Można z nich również 
korzystać za pomocą 

jednego konta. Można je zało-
żyć na stronie internetowej lub 
poprzez terminal stacji wypo-
życzeni” – przypomina firma 
Nextbike, operator systemu.

KołoMarek zadebiutował 
w październiku ubiegłego roku  
i działał do końca listopada.  
W tym czasie jego użytkownicy 
dokonali ponad 2,5 tys. wypoży-

czeń. Największą popularno-
ścią cieszyła się stacja na rogu 
ulic Wspólnej i Piłsudskiego. 
Najdalej rower z logo kołoMa-
rek dojechał do stacji… PKP 
Piaseczno.

Dużą rolę we wdroże-
niu systemu odegrali Mar-
kowianie, zaproszeni przez 
r a t u s z do udziału 

w konsultacjach przy tym 
projekcie. "To mieszkańcy 
Marek proponowali miejsca 
lokalizacji pierwszych pięciu 
stacji, to mieszkańcy Marek 
zgłaszali w konkursie pro-
pozycje nazw systemu. Dziś 
możemy zobaczyć na własne 
oczy efekty tego wspólnego 
działania. Systematycznie 
rozbudowujemy drogi ro-
werowe, dzięki czemu jazda 
KołoMarkiem będzie wygod-
niejsza."  – mówi po urucho-
mieniu systemu Jacek Orych, 
burmistrz Marek

KołoMarek zade-
biutował w paź-
dzierniku ubiegłego 
roku i działał do końca 
listopada.  W tym 
czasie jego użytkow-
nicy dokonali ponad 
2,5 tys. wypożyczeń. 
Najdalej rower z logo 
kołoMarek dojechał do 
stacji PKP Piaseczno.

Już w piątek ponownie będzie można ko-
rzystać z miejskiej wypożyczalni rowerów 
w Markach. KołoMarek – to sieć miejskich 
rowerów. W Markach będzie do dyspozycji 
75 pojazdów (w tym dwa dziecięce), które 
są ulokowane przy pięciu stacjach. 

kołoMarek  
wraca do Marek

czas na row
er
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Kredyt Gotówkowy

1  Propozycja kredytu gotówkowego z oprocentowaniem 3,99% z oferty Mistrzowski Kredyt Gotówkowy zajęła 1. miejsce w rankingu kredytów gotówkowych portalu Bankier.pl z dnia 14.01.2019 r., dostępnym na stronie https://www.santanderconsumer.
pl/kredyty-gotowkowe/mistrzowski-kredyt-gotowkowy,5.html.

2  Dla Mistrzowskiego Kredytu Gotówkowego oferowanego przez Santander Consumer Bank S.A. z siedzibą we Wrocławiu wyliczenia na podstawie przykładu reprezentatywnego na dzień 02.01.2019 r. ustalonego zgodnie z ustawą o kredycie 
konsumenckim są następujące: stała stopa oprocentowania kredytu: 3,99%, całkowity koszt kredytu: 3 032,85 zł obejmuje: prowizję: 1 630,91 zł, odsetki: 1 390,95 zł, opłatę za wypłatę gotówki w kasie oddziału Banku: 10,99 zł. Rzeczywista Roczna 
Stopa Oprocentowania (RRSO) 9,75%, całkowita kwota kredytu (bez kredytowanych kosztów): 15 000 zł; czas obowiązywania umowy: 48 miesięcy; całkowita kwota do zapłaty: 18 032,85 zł; wysokość 47 miesięcznych rat 380,67 zł, wysokość ostatniej 
48 raty 380,88 zł. Propozycja dotyczy Mistrzowskiego Kredytu Gotówkowego z wnioskowaną kwotą od 6 000 zł do 35 000 zł, z maks. okresem kredytowania 60 miesięcy i dostępna jest dla Nowych Klientów Banku rozumianych, jako pełnoletnie 
osoby fizyczne, posiadające pełną zdolność do czynności prawnych, z min. dochodem 2 500 zł netto, posiadających min. 5-mies. historię kredytową w raporcie BIK w sektorze bankowym, których na dzień zawarcia umowy o kredyt gotówkowy nie 
łączy i nie łączyła żadna umowa: pożyczki/kredytu gotówkowego, pożyczki/kredytu konsolidacyjnego, karty kredytowej, kredytu ratalnego z Santander Consumer Bankiem lub Santander Consumer Finanse S.A. lub AIG Bank Polska S.A.

Niniejsza propozycja nie jest ofertą w rozumieniu art. 66 Kodeksu Cywilnego. Ostateczna decyzja o warunkach i przyznaniu kredytu z uwzględnieniem oceny aktualnej sytuacji Klienta zostanie podjęta przez Santander Consumer Bank S.A.

kredyt gotówkowy

Wołomin 
ul. Ogrodowa 14 lok. 3
czynne pon.–pt. 9.00–17.00

RRSO 
9,75%od 3,99%2

oprocentowanie

www.wilenskapark.pl

– Gmina Radzymin przystąpiła 
do zmiany dokumentu strate-
gicznego jakim jest Studium 
uwarunkowań i kierunków zago-
spodarowania przestrzennego. 
Co skłoniło radzymiński zarząd 
do analizy tego dokumentu? Czy 
faktycznie wymaga on zmian?
– Gmina Radzymin obecnie bardzo 
aktywnie działa w zakresie uchwalania 
planów zagospodarowania przestrzennego 
i dostosowywania ich do potrzeb rozwo-
jowych gminy. Mamy otwartych ponad 
dwadzieścia takich projektów. Często 
te plany są niespójne z obowiązującym 
Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego, które 
pochodzi z 2009 r. Dlatego też przystąpi-
liśmy do prac nad nowym Studium, czyli 
tym aktem, który określa, jak gmina ma 
się rozwijać. Jesteśmy dość zaawansowa-
ni w tym procesie. Odbyło się pierwsze 
wyłożenie projektu nowego Studium. 
Zebraliśmy wiele uwag od mieszkańców. 
Wiele z tych uwag zostało w całości lub 
części uwzględnionych przez Burmistrza 
i projektant ma za zadanie wnieść je do 
drugiej wersji projektu Studium.
– Na jakim etapie jest procedo-
wanie w sprawie uchwalenia 
nowego Studium?
– Jesteśmy na etapie uzgadniania projektu 
Studium z odpowiednimi instytucjami 
zewnętrznymi. Wkrótce będziemy mogli 
przystąpić do drugiego wyłożenia Stu-
dium, aby mieszkańcy mogli zapoznać się 
z nim po naniesieniu uwag.
– Jeszcze za kadencji poprzed-
nika obecnego burmistrza w 
Radzyminie toczyły się wie-
loletnie dyskusje związane z 
uzgodnieniem przebiegu dróg, 
przejazdów. Zajęło to wiele lat 
a echa tych decyzji są do dziś 
odczuwalne. Jak głęboko idą 
obecnie proponowane zmiany 
Studium?
– Przygotowaliśmy projekt Studium od 
nowa, aby dostosować politykę przestrzen-
ną gminy do aktualnych potrzeb rozwojo-
wych i funkcjonalnych, a także do aktualnie 
obowiązujących przepisów. Zmiany idą 
więc dość głęboko, choćby dlatego, że wy-
znaczamy m.in. nowe obszary aktywności 
gospodarczej, głównie w pobliżu trasy S8, 
a także obszary zabudowy jednorodzinnej 
i rekreacji oraz zabudowy usługowej. W 
samym mieście chcemy wyznaczyć 
obszary zabudowy o charakterze 
centrotwórczym. Chcemy też, aby w 
pobliżu węzłów na trasie S8 mogły 
w przyszłości powstawać wielko-
powierzchniowe obiekty han-
dlowe. W niektórych miejscach Studium 
będzie przywracało grunty rolne, co wynika 
z przepisów ustawowych, które wymuszają 
bilansowanie powierzchni budowlanych o 
różnych przeznaczeniach. Spotyka się to 
często z oporem mieszkańców, którzy liczą 
na odrolnienie terenów i umożliwienie im 
rozbudowy swoich nieruchomości, czy też 
ich sprzedaży.
– Czy dobrze rozumiem, że w 
Gminie Radzymin prace nad 
Studium przywracają stan 
przed jego poprzednim uchwa-
leniem?
– Nie, tworzymy nowy dokument Stu-
dium, który ukształtuje nowoczesną 
politykę przestrzenną gminy, co wynika 

również ze zmian ustawowych w prze-
pisach. Obowiązujące Studium nie 
jest doskonałe. Pamiętam spotkania z 
mieszkańcami, w trakcie których urba-
niści biegli w tworzeniu tego rodzaju 
dokumentów strategicznych mówili, że 
radzymińskie Studium jest przytaczane 
na uczelniach jako przykład źle zorgani-
zowanego Studium. Gdybyśmy chcieli 
w pełni zrealizować założenia tego Stu-
dium, to okazałoby się, że teren Gminy 
Radzymin mogło by zasiedlić około 300 
tys. osób. Obecnie mamy zameldowanych 

nieco ponad 26 tys. mieszkańców i około 
5-7 tys. tych niezameldowanych.
– Co ciekawego, oprócz zmiany 
klasyfikacji gruntów, zadzieje 
się w nowym Studium?
– Jak wiemy, przez Gminę Radzymin 
przebiega trasa ekspresowa S8. Do tej 
pory tereny wokół tej trasy miały przezna-
czenie mieszkaniowe albo rolne. Chcemy 
w tych miejscach lokalizować usługi i 

przemysł, aby umożliwić potencjalnym 
inwestorom lokalizowanie swoich 
przedsiębiorstw na terenie naszej gmi-
ny, a co za tym idzie – zwiększenie szan-
sy szybszego rozwoju gospodarczego.
– A czy Gmina Radzymin za-
uważa wzrost zainteresowania 
gruntami pod działalność prze-
mysłową, gospodarczą?
– Takie zainteresowanie jest zauważal-
ne, lecz dziś nie możemy spełnić ocze-
kiwań wszystkich zainteresowanych 
inwestorów. Z tego powodu pracujemy 
nad zmianą Studium, aby tereny przy S8 
otworzyć na przemysł, usługi i handel, 
aby te grunty mogły być efektywnie 
wykorzystywane.

– Czy daje się zauważyć miej-
sce, którym inwestorzy in-
teresują się w szczególny 
sposób?
– Takim miejscem jest na pewno so-
łectwo Emilianów, które w ostatnich 
czterech latach mocno się zabudowało, 
pojawiły się tam takie firmy jak Panat-
toni, DHL Expres czy Mercedes Benz 
Trucks, i zainteresowanie kolejnych 
przedsiębiorców nie słabnie. Inne 
atrakcyjne miejsca lokalizacji usług i 
przemysłu w pobliżu trasy S8 to tereny 

miejscowości Nadma, Dybów Kolonia, 
Ciemne, Wiktorów, czy Nowy Janków.
– Gmina przez blisko trzy mie-
siące poszukiwała kierownika 
referatu do spraw partycypacji 
społecznej. Czy udało się taką 
osobę znaleźć?
– Pani Halina Grzelak, która wiele 
lat pracowała w UMiG Radzymin i w 
ostatnim czasie zajmowała się współ-
pracą z organizacjami pozarządowymi, 
zdecydowała się odejść na emeryturę. 
Nie ukrywam, że Pani Halina postawiła 
wysoko poprzeczkę i trudno było zna-
leźć kogoś, kto ją zastąpi. Dwukrotnie 
ogłaszaliśmy nabór na to stanowisko 
i w efekcie udało się pozytywnie roz-
strzygnąć konkurs na kierownika. 

Stanowisko obejmie pani Monika 
Nowak – osoba z wieloletnim doświad-
czeniem we współpracy z „trzecim 
sektorem”, która sama również działała 
w organizacjach pozarządowych i zna 
ich specyfikę działania. Wierzę, że 
dokonany wybór będzie z korzyścią dla 
organizacji pozarządowych i przełoży 
się na efektywną współpracę w relacjach 
Urząd - NGO-sy.
– Od kiedy nowa pani kierownik 
rozpocznie pracę?
– Od 1 marca br. Jest to też moment, 
kiedy zmieniają się niektóre przepisy 
i filozofia składania wniosków konkur-
sowych, przyznawania dotacji, a później 
ich rozliczania. Sądzę, że to odpowiedni 

moment na rozpoczęcie pracy przez 
nowego kierownika referatu partycy-
pacji i polityki społecznej.
– Z założenia ma się Pan zajmo-
wać m.in. działaniami społecz-
nymi – miękkimi. Jakiej oferty 
w tej chwili najbardziej brakuje 
Gminie Radzymin?
– Dostrzegam najwięcej wyzwań w 
zakresie polityki senioralnej Gminy 
Radzymin. Nie ukrywam, że jednym z 
moich priorytetów jest aktywne kreowa-
nie polityki senioralnej. Nie mamy Rady 

Seniorów, ale na terenie gminy aktywnie 
działa kilka klubów i stowarzyszeń 
seniorskich, które korzystają w swojej 
działalności ze środków Gminy Radzy-
min. Chciałbym nadać tym działaniom 
szerszy zakres. Będę dążył do tego, aby 
w naszej gminie powstał projekt na wzór 
Bonu Malucha, ale ze świadczeniami 
atrakcyjnymi dla Seniorów. Ofertę do 
najmłodszych gmina już skierowała, 
wykorzystując nasz produkt, jakim jest 
Radzymińska Karta Mieszkańca. Obser-
wuję różne projekty na terenie naszego 
kraju – choćby Pan Złota Rączka. Liczę 
na to, że zapał i kreatywność nowej Pani 
kierownik w połączeniu z inicjatywą 
działających na terenie naszej gminy 
organizacji przyniosą wkrótce efekty.

– Po 100 dniach urzędowania – co 
uważa Pan, że powinno zacząć się 
w Radzyminie dziać?
– Na pewno udzielanie dotacji dla NGO 
wymaga zmian systemowych, tak aby 
te organizacje mogły doskonalić swoje 
działania. Drugim obszarem w zakresie 
moich zadań i kompetencji jest doprowa-
dzenie do uchwalenia nowego Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospoda-
rowania przestrzennego, które pozwoli 
nam dokończyć procedury uchwalania 
projektowanych zmian w miejscowych 
planach zagospodarowania, na które cze-
kają mieszkańcy i przedsiębiorcy. Zadań 
i wyzwań jest mnóstwo, lecz sprawy idą w 
dobrą stronę. 

Studium 
zagospodarowania 
o którym uczą studentów

O procedurze uchwalenia nowego Studium uwarunkowań i kierunków zagospodaro-
wania przestrzennego, oraz wymogu wprowadzenia koniecznych zmian w klasyfikacji 
gruntów, jak również o zmianach skierowanych do organizacji pozarządowych, z Krzysz-
tofem Dobrzynieckim, wiceburmistrzem Radzymina, rozmawia Teresa Urbanowska

– Na pewno udzielanie dotacji dla NGO wymaga zmian 
systemowych, tak aby te organizacje mogły doskonalić 

swoje działania. Drugim obszarem w zakresie moich 
zadań i kompetencji jest doprowadzenie do uchwalenia 
nowego Studium uwarunkowań i kierunków zagospoda-
rowania przestrzennego, które pozwoli nam dokończyć 

procedury uchwalania projektowanych zmian w miejsco-
wych planach zagospodarowania, na które czekają 

mieszkańcy i przedsiębiorcy – mówi Krzysztof 
Dobrzyniecki, wiceburmistrz Radzymina

Na pełny zapis rozmowy,  
zapraszamy na www.zyciepw.pl



Edyta ZBiEć
Burmistrz Kobyłki

Nasza, mam nadzieję wkrótce, nowa 
biblioteka, skrojona na miarę XXI wieku, 
będzie miała powierzchnię około 450 
m2. Docelowo multimedialna i w pełni 
przystosowana do potrzeb wszystkich 
mieszkańców Kobyłki. Zgodnie z podpisa-
ną, wstępną umową sprzedaży, cena za m2 
tej powierzchni będzie wynosić dla Miasta 
4200 zł netto a w docelowym rozliczeniu 
do tej kwoty zostanie doliczona wartość 
zrealizowania przez spółkę dodatkowych 
prac tj. systemu wentylacji, klimatyzacji, 
instalacji wodno-kanalizacyjnej czy insta-
lacji elektrycznej.

Miasto może zakończyć współpracę z 
Kobyłka Dom na I etapie i po rozliczeniu 
przez spółkę inwestycji, tj. podpisaniu 
wszystkich aktów notarialnych - sprze-
danych 84 mieszkań znajdujących się 
w wybudowanym bloku, oraz sprzedaży 
pozostałych lokali usługowych na rynku 
komercyjnym - przekazać Miastu 24 % 
udziałów w zyskach. Na uwagę zasługuje 
fakt, że Spółka (pokrywając w 50% koszty) 
zrealizowała, wspólnie z Miastem budowę 
ulicy Fałata, sfinansowała także projekt. 
Sumarycznie Miasto uzyska od Spółki 
także, wynegocjowany wcześniej, 15 % 
bonus od zakładanego zysku netto. 

Tematem do dyskusji jest wejście 
Miasta w II etap tej inwestycji, który wią-
załby się z ponownym wniesieniem przez 
Miasto aportem działki o powierzchni 
9289 m2, oczywiście wycenionej przez 
dwóch niezależnych rzeczoznawców, a 
spółka rozpoczęłaby budowę czterech 
mniejszych budynków zlokalizowanych 
wzdłuż ulicy Ręczajskiej – 132 mieszkania 
oraz lokale usługowe.

Jakie widzę w tym plusy  
i czemu jestem za wejściem Miasta 
w ii etap inwestycji?

Choć sama inwestycja nie jest inicjaty-
wą moją ani i części Radnych, to przyszło 
nam się z tym tematem zmierzyć i to krótko 
po wygranych wyborach. Gonią nas termi-
ny tj. obowiązująca umowa rezerwacyjna, 
zgodnie z którą Miasto może przejąć/
rozliczyć pozostałe lokale usługowe w 
wybudowanym bloku przy ul. Fałata do 
końca marca br. Po tym terminie, w przy-
padku braku inicjatywy ze strony Miasta, 
Spółka wystawi lokale do sprzedania na 
wolnym rynku.

Pierwszą, moim zdaniem najważniej-
szą korzyścią jest fakt, że po ewentualnym 
podjęciu przez Radnych decyzji o wejściu 
w II etap inwestycji - akonto dalszej 
budowy, po wniesieniu aportem działki, 
Miasto otrzymałoby w ramach dalszych 
rozliczeń drugi, już wybudowany lokal, w 
tym samym budynku co ten pod bibliote-
kę, o powierzchni około 350 m2, w stanie 
deweloperskim za kwotę 4200 zł netto za 
m2 powierzchni. Moim zdaniem jest to 
doskonałe miejsce, aby tam zlokalizować 
Kobyłkowski Ośrodek Pomocy Społecznej, 
który od wielu lat boryka się z problemami 
lokalowymi, ciasnotą i brakiem możliwości 
indywidualnego podejścia do mieszkańców. 

Od lipca wchodzą nowe przepisy dotyczące 
wypłaty świadczenia 500 plus na pierwsze 
dziecko i problem OPS stanie się jeszcze 
bardziej odczuwalny. Wiele możliwości 
pozyskania środków zewnętrznych na 
rozbudowę, modernizację, czy wyposaże-
nie Ośrodka w tym momencie jest dla nas 
nieosiągalnych. 

Następnie, zgodnie z moją wizją 
rozwoju Miasta Kobyłka, zwolnioną po 
OPS w budynku przy ul. Żymirskiego 
powierzchnię, mógłby przejąć Publiczny 
Zakład Opieki Zdrowotnej. Powstałyby 
nowe gabinety, pozwalające na zatrud-
nienie dodatkowych lekarzy. W budynku 

znajduje się winda i lokal spełniałby swoje 
przeznaczenie.

Moim zdaniem najważniejszym po-
wodem dla którego warto wejść w II etap 
inwestycji Kobyłka Dom jest to przezna-
czenie do działań Stowarzyszenia Qźnia 
pomieszczeń znajdujących się na parterze 
OPS od strony ul. Ks. Marmo, które mogą 
stanowić dużo godniejsze zastępstwo „ba-
raku” znajdującego się na tyłach Urzędu 
Miasta Kobyłka. Będzie to pomieszczenie 
ciepłe, większe od obecnego, bez pleśni na 
ścianach i wilgoci na dodatek z toaletą co 
mogłyby być odmianą po wielu latach, dobrą 
i miłą przystanią dla naszych najbardziej po-
trzebujących mieszkańców. Do tej pory nie 
udało się znaleźć alternatywy dla tych, którzy 
nie upominają się i nie krzyczą głośno ale 

to oni potrzebują naprawdę wsparcia i życz-
liwości. Należy wziąć również pod uwagę, 
że koszty utrzymania zajęć prowadzonych 
przez Stowarzyszenie Qźnia są też niemałe 
a moglibyśmy je zminimalizować lub w 
ogóle z nich zrezygnować. Na przykład nie 
trzeba będzie dodatkowo wynajmować salki 
katechetycznej, przykościelnej za około 8 
000 zł w skali roku, czy nie trzeba będzie 
płacić wysokich rachunków za prąd, gdyż w 
„baraku” w którym prowadzone są zajęcia 
dla wielu dzieci z Kobyłki, temperatura jest 
taka jak na zewnątrz, a dzieci i członkowie 
organizacji dogrzewają się piecykami elek-
trycznymi. 

Zarówno OPS jak i Biblioteka lub 
Stowarzyszenie Qźnia w nowej odsłonie 
będą w stanie pozyskać środki zewnętrzne 
na remont czy wyposażenie własnych 
lokali. Biblioteka nie będzie musiała 
tłumaczyć się np. Bibliotece Narodowej 
przy składaniu sprawozdań dlaczego 
przez kolejne lata nie zostały zlikwidowane 
bariery architektoniczne. 

A teraz załóżmy, że nie wchodzimy w 
II etap inwestycji. Rozliczamy pierwszy 
etap - spółka liczy zysk i oddaje nam 
24% naszego zysku. I koniec. Zostajemy 
z działką o powierzchni 9289 m2 przy 
ul. Ręczajskiej, w planie przeznaczoną 
na zabudowę wielorodzinną z usługami. 
Czy Miasto ją sprzeda i jakiś dewelo-
per wybuduje tu również osiedle bez 

konsultacji z Miastem? Czy może teren 
pozostanie niezagospodarowany przez 
następne lata?

Należy pamiętać że II etap inwestycji 
to wielka szansa dla naszego Miasta na 
powstanie w tym miejscu swoistego cen-
trum. Powstaną tu lokale gastronomiczne, 
zakłady usługowe, przedsiębiorcy zadbają 
również o estetykę tego miejsca, co zde-
cydowanie zachęci mieszkańców do spę-
dzania wolnego czasu w naszym mieście. 
Mam na myśli nie tylko miłe spędzanie 
czasu np. w kawiarni, ale korzystanie 
docelowo z pięknego parku przy perspek-
tywie poprawy funkcjonowania miejskiej 

przepompowni ścieków. Liczę, że przy 
działaniu miejskiej spółki – Przedsiębior-
stwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o. o. 
oraz wsparciu i dobrej woli udziałowców 
spółki Kobyłka DOM Sp. z o. o. będziemy 
mogli sprawnie zmodernizować znajdu-
jącą się w sąsiedztwie przepompownię, a 
ul. Ręczajską widzę jako piękny deptak z 
nowoczesną infrastrukturą.

Jako gospodarz trzeba widzieć więcej i 
szerzej, a przede wszystkim znać wyzwa-
nia z którymi musimy się zmierzyć, mieć 
odwagę i podejmować trudne decyzje 
aby rozwiązać problemy mieszkańców. 
Liczę na to, że wspólnie z Radnymi i przy 
wsparciu Mieszkańców, będziemy mogli 
dalej rozwijać nasze miasto, dać mu nowy 
oddech i dać szansę na nowy kierunek.
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rekrUtacja
ogłaszamy nabór do klasy „0” – 1 oraz 
nabór uzupełniający do klas 2 – 8 na rok 
szkolny 2019/2020.
w ramach naszej oferty proponujemy 
uczniom klas 0, 1, 2 rozszerzony program 
języka angielskiego w wymiarze 10 godzin 
tygodniowo, jako przygotowanie do klas 
dwujęzycznych od klasy 4.

naSze atUty
Nasza szkoła mieści się w cichej okolicy, przy 
ul. Krzywej 10 w Zielonce, z dala od centrum 
miasta, nieopodal lasu, wśród niskiej zabudo-
wy willowej. Jesteśmy szkołą kameralną, sta-
wiamy na bezpieczeństwo naszych uczniów 
– mieścimy się na zamkniętym terenie  i po-
siadamy monitoring. Panuje u nas rodzinna 
atmosfera, dzieci czują się swobodnie. Mimo 
to, wymagamy przestrzegania zasad dobre-
go wychowania i wzajemnego szacunku. Za-
równo nasi absolwenci, jak i uczniowie, mogą 
pochwalić się licznymi sukcesami z dziedziny 
nauk ścisłych, humanistycznych, artystycz-
nych i sportowych. Staramy się stworzyć na-
szym uczniom dogodne warunki do nauki, 
m.in. poprzez wyposażenie sal lekcyjnych w 
sprzęt multimedialny. Nasza pracownia arty-
styczna posiada bogate zaplecze dla młodych 
artystów, między innymi posiadamy koło garn-
carskie, piec do wypalania małych rękodzieł 
naszych podopiecznych. W wolnym czasie 
– podczas przerw lub świetlicy – dzieci mogą 
przebywać na placu zabaw i boisku szkolnym 
ze sztuczną trawą (pod opieką nauczyciela).

oFerta eDUkacyjna
Zajęcia podstawowe – w ramach czesnego

zajęcia szkolne w godzinach 8:30-15:15,•	
edukacja wczesnoszkolna – 17 godzin tygodniowo (polski, matematyka, przyroda, zajęcia •	
społeczne…),
język angielski – 10 godzin tygodniowo,•	
basen w klasach 1-3,•	
szachy w klasie 1,•	
plastyka, muzyka, ceramika – ze specjalistami,•	
wychowanie fizyczne na sali gimnastycznej lub boisku szkolnym,•	
informatyka, religia/etyka,•	
w sumie 35 godzin tygodniowo.•	

ZAPEWNIAMY
przygotowanie do konkursów przedmiotowych,•	
udział uczniów w projektach i programach edukacyjnych realizowanych w danym roku •	
szkolnym,
realizację programu zawierającego podstawę programową MEN rozszerzoną o program •	
własny edukacji dwujęzycznej od kl.4 (od roku szkolnego 2021/2022),
przygotowanie do egzaminów zewnętrznych (obowiązkowych),•	
zajęcia dodatkowe w godzinach 15:30-18:00 w formie bezpłatnych kółek zainteresowań – •	
m.in.: szachy, kółko teatralne, malarstwo, ceramika, Szkolny Klub Sportowy, taniec, kółka 
przedmiotowe,
opieka świetlicowa w godzinach od 15:30-18:00,•	
opieka pedagoga na miejscu w szkole.•	

DODATKOWO PŁATNE
udział w obowiązkowych Zielonych Szkołach ( podróże etnograficzne, plenery artystyczne •	
– poznawanie polskiej kultury oraz przyrody),
mundurki szkolne i tarcze szkolne,•	
ubezpieczenie NNW,•	
podręczniki,•	
przygotowanie do egzaminów zewnętrznych (j. ang.),•	
obiady.•	

Szansa na nowe standardy
W czwartek, 28 lutego, odbędzie się sesja Rady Miasta Kobyłka. Radni staną przed wyzwaniem pod-
jęcia uchwały dotyczącej rozliczenia I etapu inwestycji Kobyłka Dom, w wyniku której przejmiemy 
jako Miasto powierzchnię z przeznaczeniem pod funkcjonowanie Miejskiej Biblioteki Publicznej. 

– Quźnia może zyskać większe, 
bez pleśni na ścianach, wilgoci, z 
toaletą i przede wszystkim ciepłe 
pomieszczenia mogłyby być 
odmianą po wielu latach, dobrą 
i miłą przystanią dla naszych 
najbardziej potrzebujących miesz-
kańców. Do tej pory nie udało się 
znaleźć alternatywy dla tych któ-
rzy nie upominają się i nie krzyczą 
głośno ale potrzebują naprawdę 
wsparcia i życzliwości - zauważa 
Edyta Zbieć Burmistrz Kobyłki

Wizualizacja II etapu inwestycji Kobyłka Dom Ściana baraku w którym mieści się Quźnia
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Rekordowa zbiórka 
krwi w Zielonce

Po czterech miesiącach przerwy, w niedzielę 
24 lutego, miała miejsce pierwsza w tym roku 
akcja honorowego oddawania krwi, zorgani-
zowana przez KHDK „Krzyś” z Zielonki. 

najcenniejszy dar

Apel o krew dla zma-
gającej się z chorobą pani 
Bożeny nie pozostał bez 
echa. Mieszkańcy Zie-
lonki byli gotowi podzielić 
się bezcennym lekiem 
ratującym życie.

Akcja cieszyła się bar-
dzo dużym zainteresowa-
niem. Krew oddały 73 oso-
by z 83 zarejestrowanych, 
co przełożyło 
się na 32,85 
litra krwi. To 
najlepszy wy-
nik podczas 
jednorazowej 
akcji zorgani-
zowanej przez 
„ K r z y s i a ” . 
Pielęgniarki  
z Regionalne-
go Centrum 

Krwiodawstwa i Krwio-
lecznictwa w Warszawie 
pracowały ponad zapla-
nowane godziny zbiórki, 
by móc pobrać krew od jak 
największej liczby osób, 
które przyszły na zbiórkę 
do Szkoły Podstawowej nr 

4 w Zielonce.
Klub Honorowych 

Dawców Krwi „Krzyś” 
pragnie serdecznie po-
dziękować wszystkim, 
którzy nie pozostali obo-
jętni na apel i byli gotowi 
podzielić się bezcennym 
lekiem ratującym życie 
cierpliwie czekając na 
swoją kolej. 

– Cieszy nas bardzo 
fakt, że poza stałymi 
krwiodawcami pojawiło 
się wiele nowych osób. 
Przekonali się, że oddawa-
nie krwi nie boli oraz warto 
pomagać potrzebującym. 
Mamy nadzieję, że będą 
regularnie przychodzili na 
nasze akcje – czytamy na 
stronie internetowej Klu-
bu Honorowych Dawców 
Krwi „Krzyś”.

Źródło: UM Zielonka

Krew oddały 
73 osoby z 
83 zareje-
strowanych, 
co przełożyło 
się na 32,85 litra krwi. 
To najlepszy wynik 
podczas jednorazowej 
akcji zorganizowanej 
przez Klub Honorowych 
Dawców Krwi „Krzyś”

 Japońska droga

Od kilku lat coraz większym za-
interesowaniem cieszy się japońska 
filozofia życia – ikigai. Jest ciekawa 
z kilku powodów. Po pierwsze, 
dlatego że w przeciwieństwie do 
typowego dla ludzi Zachodu po-
dejścia: „Będę szczęśliwy jeśli…”, 
jest bezwarunkowa – „Jestem 
szczęśliwy, bo…”. Po drugie, dla-
tego że obejmuje wszystkie aspekty 
życia człowieka i jest wynikiem 
doświadczeń wielu pokoleń Japoń-
czyków. Po trzecie, dlatego że efekty 
praktykowania tej filozofii życiowej 
zostały rzetelnie przebadane przez 
lekarzy z japońskiego Uniwersytetu 
Tohoku z Sendai. A po czwarte, 
dlatego że dostrzegam w niej wiele 
podobieństw do praktyki tai-chi.

 Sens z cegiełek

Nazwa „ikigai” bierze się ze zbitki 
słów iki – „życie” i kai – „warto”, 
co możemy przetłumaczyć jako 
„wartość życia”, „powód, by żyć”, 
ale i jako „sens życia”. Co jednak 
jest tym sensem? Kariera? Troska 
o zdrowie? Owszem, to wszystko 
jest ważne, ale jest tylko jednym  
z elementów. Zadowolenie z życia nie 
przychodzi z zewnątrz, ale trzeba je 
wypracować w sobie, cierpliwie budo-
wać jak wieżę z cegiełek. Cegiełkami 
są: ganbarimasu (oznacza wkładanie 
wszelkich starań w osiągnięcie celu 
nawet tak powszedniego, jak zmywa-
nie naczyń), świadome przeżywanie 
drobnych przyjemności oraz radzenie 
sobie z trudami dnia codziennego. 

 Między przyjemnością  
a wyrzeczeniem

Japończyk Mogi Ken w książce 
„Ikigai. Japońska sztuka szczęścia” 
przywołuje pięć filarów, na których 
wspiera się ta sztuka: • Docenianie 

rzeczy małych i pokonywanie trud-
ności drobnymi krokami. Warto wyko-
rzystywać każdą okazję, by zrobić coś 
dobrego, z pełnym zaangażowaniem 
wykonać drobną pracę i jak najczęściej 
się uśmiechać! • Uwalnianie siebie. 
Najlepiej poprzez aktywność życio-
wą, rozwijanie swoich umiejętności 
oraz regularny ograniczony wysiłek 

fizyczny (gimnastyka, uprawianie 
ogródka). • Harmonia. Dla czło-
wieka Dalekiego Wschodu ciało jest 
odzwierciedleniem kosmosu. Składa 
się na nie wiele elementów i procesów, 
które trwają dzięki harmonii. W życiu 
człowieka przejawia się ona w gibkości 
wygimnastykowanego ciała, dbałości o 
środowisko, empatii, budowaniu sze-
rokiego grona przyjaciół i znajomych, 
życiu zgodnym z naturalnym rytmem 
przyrody i diecie, a nawet kończeniu 
posiłku, zanim poczujemy się syci.   
• Drobne przyjemności. Mowa tu 
nie tylko o prawie do wypicia kubka 

gorącej czekolady, ale o urozmaiconej 
kuchni (długowieczni mieszkańcy 
Okinawy spożywają 206 różnych 
produktów rocznie!) i celebrowaniu 
chwil, kiedy sobie dogadzamy. • 
Życie tu i teraz. Bez tej umiejętności, 
nie ma ikigai. Zdobywa się ją dzięki 
wysiłkowi fizycznemu i regularnym 
medytacjom, które otwierają drogę 

do traktowania z dystansem tego, co 
nas spotyka, delektowania się każdą 
chwilą życia, zajmowania się tym, na 
co mamy wpływ i niezaprzątania sobie 
głowy tym, co od nas nie zależy. Medy-
tacja umożliwia też odkrycie wartości 
dalekowschodnich dyscyplin, takich 
jak łucznictwo, tai-chi, aikido...

 Dwie siostry  
– ikigai i tai-chi

Tai-chi jest nie tylko sztuką 
walki i gimnastyką, ale przede 
wszystkim sztuką medytacji w 
ruchu. Pracą nie tylko fizyczną, ale 

i świadomym formowaniem pracy 
swojego mózgu i całego układu 
nerwowego. Wzmacniamy ciało, 
ćwiczymy oddech, medytujemy, 
pielęgnujemy pozytywne emocje. 
Uczymy się koncentrować na obec-
nej chwili, cieszyć się nią, świado-
mie ją przeżywać. Nagrodami są 
bycie samosterowalnym (nawet  

w pracy!) oraz stan satysfakcji okre-
ślany w psychologii jako przepływ 
(ang. flow). Warto spróbować!

Janusz Kieś,

Wpisz w Google hasło: „Jak żyć szczęśliwie”, a w 0,37 sekundy wyświetli się ponad 8 milionów polskich stron z poradami.

Ikigai – szczęśliwe życie to sztuka 
Wszyscy chcemy dożyć sędziwego wieku w dobrym zdrowiu i z jasnym umysłem. Dlatego tak wielką 
karierę robią recepty na bycie szczęśliwym: wellness (równowaga ciała, umysłu i ducha), hygge (duński 
sposób budowania dobrostanu z miłych nastrojów) czy siga-siga (niespieszny, grecki sposób życia).

Nikko Tai-Chi
tel. 516 099 060

Grupy w Wołominie i w Warszawie
Wołomin. Dom Kultury przy ul. Mariańskiej 7 
Grupa I: poniedziałki i środy, w godz. 20-21.30

Grupa II: wtorki, w godz. 10-11.30
Warszawa, ul. Dąbrowskiego 84 (przy stacji 

metra Racławicka), w godz. 18-20.00.
Zapraszamy na www.nikko-taichi.pl  
oraz na stronę szkoły na Facebooku.

Tai-chi jest nie tylko sztuką 
walki i gimnastyką, ale przede 
wszystkim sztuką medytacji w 
ruchu. Pracą nie tylko fizyczną, 
ale i świadomym formowaniem 
pracy swojego mózgu i całego 
układu nerwowego. Wzmac-
niamy ciało, ćwiczymy oddech, 
medytujemy, pielęgnujemy 
pozytywne emocje. Uczymy się 
koncentrować na obecnej chwi-
li, cieszyć się nią, świadomie ją 
przeżywać. Nagrodami są bycie 
samosterowalnym (nawet w 
pracy!) oraz stan satysfakcji 
określany w psychologii jako 
przepływ (ang. flow). 

fb.com/OptykKobylkaWarszawa
Znajdź nas i polub na Facebook’u!

Badania okulistyczne
niemowląt, dzieci i dorosłych
Okulary progresywne

Codziennie badanie
wzroku u optometrysty
Najmodniejsze oprawy okularowe
Profesjonalna i kompetentna obsługa
Nauka i dobór soczewek kontaktowych
na każdą wadę wzroku!
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Załącznik Nr 2 do uchwały Nr 163/24/19
Zarządu Województwa Mazowieckiego

z dnia 12 lutego 2019 r.

Zarząd Województwa Mazowieckiego 
ogłasza trzeci przetarg ustny nieograniczony 

w celu sprzedaży nieruchomości niezabudowanych 
położonych w Ząbkach w rejonie
ulic Kochanowskiego i Szpitalnej

Przedmiotem trzeciego przetargu nieograniczonego są nieruchomo-
ści zabudowane, położone w Ząbkach w rejonie ulic Kochanowskie-
go i Szpitalnej, oznaczone w ewidencji gruntów w obrębie ewiden-
cyjnym 01-03, jako działki ewidencyjne nr 35/16 i 35/29 o łącznej 
powierzchni 655 m2 wraz z udziałem w wysokości 1/3 w prawie wła-
sności nieruchomości, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 35/28 
o powierzchni 744 m2, stanowiącej drogę wewnętrzną, dla których 
Sąd Rejonowy w Wołominie IV Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi 
księgi wieczyste nr WA1W/00087493/7 i WA1W/00138012/5.

Cena wywoławcza nieruchomości wynosi 400 000,00 zł brutto w tym 
23% VAT.

Wadium ustalone zostało na kwotę 40 000,00 zł.

Przetarg odbędzie się w dniu 3 kwietnia 2019 r. o godz. 11:00 w War-
szawie przy ul. Skoczylasa 4, piętro II, sala konferencyjna.

Szczegółowe ogłoszenie o przetargu zostało zamieszczone na 
stronie internetowej http://www.mazovia.pl/zamowienia-publiczne-
i-przetargi/ oraz na tablicy ogłoszeń Urzędu Marszałkowskiego Wo-
jewództwa Mazowieckiego w Warszawie, a także na internetowych 
portalach ogłoszeniowych.

Informację o nieruchomości będącej przedmiotem przetargu można 
uzyskać w Departamencie Nieruchomości i Infrastruktury Urzędu 
Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego w Warszawie,ul. 
Brechta 3, pok. 521 albo telefonicznie pod nr (22) 5979877.

Koszykarki bliskie  
zakończenia rundy zasadniczej

Z Piotrem Dąbrowskim, trenerem koszykówki w klubie UKS Huragan Wołomin, o rywalizacji ligo-
wej w wykonaniu seniorek, juniorek oraz drużyny mini koszykarek  (U12), a także o prognozach 
przed końcówką sezonu rozmawia Paweł Choim.

– Wraz z Kamilą Wójcik prowadzi 
Pan drużynę seniorek Huraganu, 
która występuje w II lidze. Na 
dwie kolejki przed końcem se-
zonu, z 24 punktami na koncie, 
zajmujecie 4. miejsce w tabeli. 
Jak Pan ocenia grę drużyny w 
części sezonu, która już jest za 
Wami? 
– Nie można tak powiedzieć. Poma-
gam w treningach, dzielę się swoją 
wiedza ale cały ciężar przygotowań 
i prowadzenia zespołu spada na 
Panią trener. Twierdzę, że robi to 
bardzo dobrze i sukcesy II ligowego 
zespołu to wyłącznie Jej zasługa.
– Do końca rozgrywek pozostały 
dwa mecze. 2 marca zagracie 
u siebie z LUKS Trójka Sieradz, 
a 9 marca zmierzycie się na 
wyjeździe z Kanokajaki Basket 
51 Lublin. Jakie są pańskie 
prognozy przez końcówką rundy 
zasadniczej?

– Oba mecze powinniśmy wygrać. 
Terminy rozgrywek II ligi mogą 
ulec zmianie ze względu na baraże 
i ćwierćfinały juniorek U18. 
– Prowadzi Pan również zespół 
U18 kobiet. Do zakończenia 

sezonu przez tę ekipę pozostał 
dwumecz z ekipą z Nowej Wsi. 
Jak wygląda sytuacja tej dru-
żyny?
– Przed nami jeszcze dwa mecze z 
Nową Wsią i koniec rundy zasadni-
czej. W przyszłym tygodniu zacznie-
my grać turniej barażowy o awans 
do ćwierćfinałów Mistrzostw Polski. 
Będzie już w nim uczestniczyła 
Zuzanna Ciecierska na co dzień 
uczennica Szkoły Mistrzostwa Spor-
towego. O awans będzie walczyć 
pięć zespołów z Mazowsza w 
tym nasz Huragan. Bar-
dzo dużym osłabieniem 
zespołu jest absencja 
naszego kapitana, 
Anny Pietkiewicz spo-
wodowana kontuzją 
kostki. Ale nie pod-
dajemy się, bę-
dziemy walczyć i 
trzymamy kciuki 

za Anię, że na ćwierćfinały już 
do nas dołączy. 
– Jak spisują się młodsze roczni-
ki, które Pan trenuje?
– Prowadzę jeszcze maluszki 
w rozgrywkach U12. To duża 

odskocznia od prawie dorosłej 
koszykówki jaką reprezentu-
ją juniorki. Tu zadowolenie z 
każdej udanej akcji, rzutu, czy 
prawidłowego dwutaktu z lewej 
strony urasta do rangi mistrzostw 

świata. To jest niesamowite, brak 
jakichkolwiek kalkulacji, euforia 
w grze, radość i gorycz porażki 
tych moich liliputów jest prze-
piękna. A co ważne na każdym ich 
meczu są pełne trybuny kibiców. 
To ogromne wsparcie dla tych 
małych sportowców.  
– Czy chciałby Pan poruszyć 
jeszcze jakieś wątki, związane 
z wołomińską koszykówką?

- Dobrą kondycję Wołomiń-
skiej koszykówki w dużej 

mierze zawdzięcza-
my Pani Burmistrz, 

która ciągle nas 
wspiera. Pomaga 
także w realizacji 
programów mi-
nisterialnych 
S z k o l n y c h 
Młodzieżo-
wych Ośrod-
ków Koszy-

kówki, które już 
działają w trzech 
szkołach z naszej 
gminy tj. w Szko-
le Podstawowej nr 

7, w Szkole Podsta-
wowej w Duczkach 

i w Sportowej Szko-
le Podstawowej nr 5. 
Programem SMOK 
objętych jest około 130 
dziewczynek. W SSP 5 
realizujemy także pro-
gram Koszykarskich 

Ośrodków Sportowych Szkolenia 
Młodzieży – także jeżeli tylko 
jakaś dziewczynka chce grać w 
koszykówkę to serdecznie za-
praszamy.

– Dobrą kondycję Wołomińskiej koszykówki 
w dużej mierze zawdzięczamy pani burmistrz, 
która ciągle nas wspiera. Pomaga także w 
realizacji programów ministerialnych Szkolnych 
Młodzieżowych Ośrodków Koszykówki, które już 
działają w trzech szkołach z naszej gminy tj. w Szkole 
Podstawowej nr 7, w Szkole Podstawowej w Ducz-
kach i w Sportowej Szkole Podstawowej nr 5 – mówi 
Piotr Dąbrowski – trener UKS Huragan Wołomin




